
Forslag til økt låneramme
Ekstraordinært årsmøte 21.11.2023

Helge Hollerud



Innledning

• Det er behov for å styrke likviditeten pga gjennomføring av tre 
prosjekter.
• Rehabilitering av hovedledning Nakkerud – Tyristrand, sum 8,5 mill.
• Høydebassenget Fegri, prognose 9,5 mill.
• Nytt styresystem til vannbehandlingsanlegget, estimat kr 0,85 mill.

• Årsmøtevedtak fra 18.11.2021
• Banklån  11 mill.
• Fra driften   2 mill.

• Nå er det behov for å låne 2,5 mill for å sikre nødvendig likviditet.

• Lånesaldo påløpt og innvilget: ca 16 mill + 2,5 mill = 18,5 mill



Plan for nedbetaling av lån

Det foreslås å legge opp til en grundig gjennomgang, i ordinært 
årsmøte våren 2024, av hvor raskt medlemmene ønsker å nedbetale 
eksisterende lånesaldo, samt bygge opp en kapital for å møte 
nødvendig investering i reservevannsløsning (2026-27).



Forslag om ekstra innbetaling

• Det foreslås kr 200,- som en ekstra innbetaling pr fakturering.

• Tilsammen kr 1 200,- for 2024. 

• For å redusere lånesaldo og derved rentekostnader.



Sak 9a; Avstemming økt lån

• Stem JA  For å godkjenne styrets forslag om 
     låneopptak på kr 2,5 mill.

• Stem NEI  For å IKKE godkjenne styrets forslag til låneopptak.
   Styret må øke vannavgiften tilsvarende og holde 
     igjen fremdriften i pågående prosjekter.



Sak 9b; Avstemming ekstra 
    innbetaling

• Stem JA  For å godkjenne styrets forslag om kr 200,- 
     som en ekstra innbetaling pr fakturering. 
     Tilsammen kr 1 200,- for 2024. 

• Stem NEI  For å IKKE godkjenne styrets forslag til ekstra 
     innbetaling. Resulterer i høyere lånesaldo, økte 
     renteutgifter og behov for øke ordinær vannavgiften 
    tidligere enn ellers planlagt.



Spørsmål?


